第九课 中国的同性恋和跨性别群体 报告题目和要求 
一、话题
请从下列话题中选一个准备报告。如果你有其他感兴趣的话题，可以先和老师聊一聊。
1. 讲述你身边的同性恋、双性恋或者跨性别朋友的故事。
2. 介绍2-3个和LGBTQ群体有关的新闻。
3. 介绍1-2个国家的和LGBTQ群体有关的政策（例如是否可以结婚、是否可以领养孩子、是否可以继承遗产等等）。
4. 介绍一部和LGBTQ群体有关的电影、电视剧、综艺节目、纪录片或者小说。
5. 介绍LGBTQ群体在生活中可能遇到的问题，并提出解决方案。
6. 介绍不同宗教对同性恋者的态度，并分享你的看法。

二、形式
To complete the lesson project, please prepare a 5-minutes presentation with PPT slides. Please provide pinyin and translation for new words.
You will present on___(the date)__. You will have five minutes to present. In the last one minute, please ask two questions and ask your classmates to answer them. Please present ONLY in CHINESE.
You can either work individually or collaboratively in a group of 2–3 students. Over the semester, you will give five presentations, at least one of the presentations must be completed in a group. If you choose to work collaboratively, your presentation time will be extended based on the number of students in your group (2 students: 10 minutes; 3 students: 15 minutes).

三、语言
在你的报告中，请至少使用六个下面列出的句型。
1. 随着……，越来越多的人…… / 随着……，……越来越……
0. …曾经…，而如今…… / 一开始……，而如今……
0. 对于……来说，……
1. ……固然……，但是……
2. 有了…，…才会……
3. 要想……，S + (就)应该/必须…
4. ……，也就是(说)……。（换句话说/说白了就是/简单来说就是）
0. ……，甚至……。/ 甚至连…也…
1. 体会到
2. 本来…就…，…就更…了
3. 完善…制度
4. 提供…服务
5.  维护/保障…的安全/权益/利益/合法权利
6. ……，否则……
7.  尤其(是)
8.  即使(S)…，(S)也…
9.  (S)一旦+ Condition，(S) 就+ consequence (often negative)

